

Dear Valued Customers,

In accordance with the trading arrangements for severe weather conditions (Severe weather refers to the scenario where a typhoon signal No. 8 or above or a black rainstorm warning is issued by the Hong Kong Observatory, or an “extreme conditions” announcement is made by the HKSAR Government) to be implemented by Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEX) starting from 23 September 2024, MFG Limited (“MFG”) would like to inform you that we will maintain the following services on trading days affected by severe weather to minimize any impact on your trading and account management.

Services Maintained on Trading Day(s) with Severe Weather:

Trading Market Services: Trading, clearing, and settlement services for securities and futures contracts listed in the Hong Kong market (Shanghai-Hong Kong Stock Connect, Shenzhen-Hong Kong Stock Connect, futures and options including normal trading session and after-hours trading session) as well as overseas markets.

Over-the-Counter (OTC) Trading Services: Trading, clearing, and settlement services for OTC products such as structured products and bonds.

IPO and Grey Market: Trading, clearing, and settlement services for initial public offerings (IPOs) and its grey market in Hong Kong.

Funds Services: Clients can electronically conduct fund deposits, withdrawals, internal transfers, and currency exchange services (excluding physical cheques).

Stock/Stock Options Services: Stock deposit and withdrawal services are available through electronic channels, excluding physical stocks.

Corporate Actions and Agency Services: Provision of corporate actions and agency services in Hong Kong and other overseas markets is subject to the specific arrangements made by custodian banks and relevant regulations.

Recommendations for Trading Day(s) with Severe Weather:

Office Closure: MFG offices will be closed to the public on trading days with severe weather. Please contact us or your AE electronically to address any related matters. All

appointments for in-person services on such days will be cancelled. Please reach out to us during office hours on a normal business day to reschedule any appointments.

Strongly Recommended Electronic Transfers: During severe weather, bank branches and counter services will be closed, leaving only electronic channels available. We recommend utilizing electronic fund transfers and suggest reviewing and adjusting your electronic transfer limits in advance to ensure flexibility in managing your funds.

Funds Settlement Obligations: Clients are strongly advised to carefully manage fund arrangements and ensure the settlement of all outstanding transactions and/or margin calls (settlement obligations) on trading days affected by severe weather. MFG retains the right to forcibly liquidate clients' account portfolios if settlement obligations are not met.

Dealing Services: For dealing services, please contact your AE or our Dealing Hotline at +852 3192 1103.

Service Feasibility: The service arrangements mentioned above may be subject to changes based on the feasibility and arrangements of our service providers, banks, issuers, custodians, counterparties, and execution brokers. We will promptly notify you of any such changes.

Customer Service Support: For other service assistance, please feel free to contact your AE or call our Customer Service Hotline at +852 3192 1100.

MFG will do its best to ensure the continuity and stability of our services to safeguard your account interests. We appreciate your understanding and support.

Wishing you successful investments!

MFG Limited

尊貴的客戶：

根據 2024 年 9 月 23 日起由香港交易及結算所有限公司（HKEX）實施的嚴重天氣交易安排（嚴重天氣指香港天文臺發出八號颶風信號或以上、黑色暴雨警告，或香港特別行政區政府發出「極端情況」公告），峰滙金融集團有限公司（「峰滙」）特此通知，我們將於受嚴重天氣影響的交易日維持以下服務，以最大程度減少對您的交易和賬戶管理的影響。

受嚴重天氣影響的交易日維持的服務包括：

交易市場服務：對香港市場上市的證券和期貨合約（包括上海—香港股票通、深圳—香港股票通、期貨和期權，包括正常交易時段和盤後交易時段）以及海外市場的交易、結算和交收服務。

場外交易（OTC）服務：結構性產品和債券等場外產品的交易、結算和交收服務。

首次公開招股（IPO）和暗盤交易：香港首次公開招股（IPO）及其暗盤的交易、結算和交收服務。

資金服務：客戶可透過電子途徑進行資金存款、提款、內部轉賬和貨幣兌換服務（不包括實物支票）。

股票／股票期權服務：股票存款和提款服務可透過電子管道進行，不包括實物股票。

公司行動和代理服務：在香港和其他海外市場提供公司行動和代理服務，受託管銀行和相關監管條例的具體安排約束。

受嚴重天氣影響的交易日建議：

辦公室關閉：受嚴重天氣影響的交易日，峰滙辦公室將對公眾關閉。請透過電子方式與我們或您的投資顧問聯繫以處理相關事宜。所有在這些日子裡預約的面對面服務將被取消。請在正常營業日的辦公時間內與我們聯繫，重新安排任何預約。

強烈建議使用電子轉賬：在嚴重天氣期間，銀行分行和櫃檯服務將關閉，僅提供電子管道。我們建議使用電子資金轉移，並建議提前檢查和調整您的電子轉賬限額，以確保靈活管理您的資金。

資金交收責任：強烈建議客戶仔細管理資金安排，確保在受嚴重天氣影響的交易日處理所有未結算交易和／或保證金通知(交收責任)。如果未能履行結算責任，峰滙保留強制平倉客戶賬戶投資組合的權利。

交易服務：如需交易服務，請聯繫您的客戶經理或致電我們的交易熱線 +852 3192 1103。

服務可行性：上述服務安排可能根據我們的服務提供商、銀行、發行人、託管銀行、交易對手和執行經紀的可行性和安排而變更。我們將及時通知您任何此類變更。

客戶服務支援：如需其他服務協助，請隨時聯繫您的客戶經理或致電我們的客戶服務熱線 +852 3192 1100。

峰滙將竭盡所能確保我們服務的連續性和穩定性，以保護您的賬戶利益。感謝您的理解和支持。

祝您投資成功！